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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/24-02/7  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-31 

Samobor, 04.12.2024. 

ZAPISNIK 

34. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 4. prosinca 2024. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER, Ul. Savke Dabčević Kučar 8 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Dobra večer svima koji su danas se odazvali sjednici. Imamo dosta 

bolesti koje su zavladale među našim vijećnicama i vijećnicima, pa nisu stigli doći. Sve vas 

lijepo pozdravljam.  

Poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici i dragi kolege, pozvani ste na 34. sjednicu 

Gradskog vijeća koju sam sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan 4. 12. 2024. 

godine u 17.00 sati.  

 

Molimo vijećnike da se tipkom „Prijava“ prijave u aplikaciju. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Matija Hržić, Nika 

Fleiss, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Mihaela Slamar, 

Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Ivan Horvat, Miran Šoić, te naknadno pristigao Marko 

Matijaščić.  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Zvjezdana Sečen - opravdala izostanak, Sanja Horvat Iveković - opravdala izostanak, 

Darko Lisec - opravdao izostanak, Željko Mataušić - opravdao izostanak, Željko Stanec - 

opravdao izostanak.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 15 vijećnika, a 6 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 34. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Zrinka Breglec, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich - 

pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

+*xfs*pvs*Akl*cvA*oaw*uEw*Drq*tBi*ckk*BCB*pBk*- 
+*yqw*azn*xdA*pyi*xaD*mDo*Bjq*hyc*xib*uyb*zew*- 
+*eDs*lyd*lyd*lyd*lyd*rds*rFs*rxm*lye*Bmb*zfE*- 
+*ftw*txo*wyl*mgw*Cyy*xoi*wwf*txo*gyw*Dnm*onA*- 
+*ftA*lBt*ykq*svo*yDF*scu*mwE*yhc*rdz*vvx*uws*- 
+*xjq*voj*kuj*vmy*jnC*jib*ngz*tyf*Clw*sxj*uzq*- 
 

 



2 
 

- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prije usvajanja Dnevnog reda sukladno članku 124. Poslovnika 

Gradskog vijeća trebamo - verificirati Zapisnika 33. sjednice Gradskog vijeća održane 2. 10 

2024. godine. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili primjedbi? 

 

Zatvaram raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 2. 

listopada 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

 

Pitam ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema, započinje glasovanje. 

  

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog proračuna Grada Samobora za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. 

godinu 

2. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu 

3. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

nezavisne vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2025. godinu 

4. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. 

godinu 
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5. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. 

godinu 

6. Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. godinu 

7. Prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2025. godinu 

8. Prijedlog programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2025. godinu 

9. Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2025. godinu  

10. Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2025. godinu  

11. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2025. godinu  

12. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2025. godinu 

13. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2025. godinu 

14. Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 

2025. godinu 

15. Prijedlog programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području grada Samobora za 2025. godinu. 

16. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 

17. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu  

18. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 2024. godini  

19. Prijedlog odluke o prijenosu nefinancijske imovine na proračunske korisnike Grada 

Samobora 

20. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva 4TEL 

Telekomunikacije d.o.o. u svrhu rješavanja imovinskopravnih odnosa 

21. Prijedlog analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2024. 

godinu 

22. Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2025. 

godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine 

23. Prijedlog zaključka o prihvaćanju ponude Lumex trgovina d.o.o. i sklapanje ugovora o 

kupoprodaji kč.br. 3845/2 k.o. Samobor 

24. Prijedlog zaključka o imenovanja mrtvozornika za područje grada Samobora 

25. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Gradske knjižnice Samobor 

26. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim 

objektima Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa 

Samoborskim športskim savezom za 2025. godinu 

27. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

srpanj, kolovoz i rujan 2024. godine 

28. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 

 

Otvaram raspravu i započinju prijave za vijećnička pitanja. 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ – Imam pitanje za pročelnika Mixića vezano za građevinske 

radove u Lugu, ako nam možete malo pobliže objasniti konkretno o čemu se radi jer neki 

mještani misle da se radi vodovod, pa netko kaže da je kanalizacija, pa ako nam to možete malo 
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pojasniti. Znači, obuhvaćene su četiri ulice, koliko znam, Zdeslava, Kneza Berigoja, Mislava i 

to traje prilično dugo, pa ako znate možda kojim tempom kada bi to moglo biti gotovo. I zanima 

me još, građani su pitali, da li postoji mogućnost da se sada dok ti radovi traju one rupe malo 

češće navoze s pijeskom budući da padaju sad kiše i loše je vrijeme onda je jako teško prohodno 

po tim ulicama.  

I još imam jedno pitanje. Vidjela sam u prijedlogu proračuna da se planira raditi 

obilaznica, znači ona koja je bila aktualna prije dvadeset godina pa nije nikada dovršena. I sad 

isto mještani pitaju da li se zna trasa, znači iz Velike Jazbine, gdje bi to izlazilo na cestu, 

pretpostavljam na ulicu Bistrec i kuda bi to onda to dalje išlo i da li se planiraju rušiti neke kuće. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Prvo pitanje vezano za Lug. Radi se o pet ulica. 

Vodoopskrba i odvodnja tamo je izvodila radove tijekom cijele godine. Mi smo intenzivno 

stiskali da oni što prije završe, mi smo bili spremni, čekali smo u niskom startu da se oni maknu. 

Na žalost prespori su za nas. Napravili smo nekakav dogovor da oni sukcesivno se miču i nama 

otvore koridore i frontove da mi možemo napasti s rekonstrukcijom ceste, odnosno sa 

izvanrednim održavanjem. Mi ćemo kao Grad biti maksimalno brzi, mi smo zapravo prebrzi za 

njih. Uglavnom očekujemo napraviti svih pet ulica, samo da nam se ViO makne s jednog dijela 

gdje još moraju raditi kućne priključke i dobiti neke ateste za vodu. To je što se tiče samog 

poravnavanja ovaj dio, u svakom slučaju, čak i ako ViO ne odradi svoj posao, ako njihovi 

rovovi ostanu, da si aute uništavaju ljudi i stanovnici, to je nedopustivo to nećemo dozvoliti 

nego ćemo putem Trgovačkog društva Komunalac ažurno poravnavati to i valjati, zbijat taj 

kamen i materijal da se može to normalno voziti. 

Što se tiče drugog pitanja, ne radi se to o toj staroj obilaznici koja izlazi na ulicu Bistrac, 

nego se radi samo o jednom dijelu obilaznice gdje bi rasteretili promet, ako znate na onom 

dijelu gdje se sad radio potporni zid, na onom zavoju, tu bi napravili da se iz pravca Grgosa 

prođe ravno, da se probije na ulicu Bistrec, da bude ova jednosmjerna koja sad ide prema 

Otruševcu, ova bi bila jednosmjerna prema ulici Bistrec. To je ta mini obilaznica koja je u tijeku 

izrada dokumentacije, sad idejni projekat i mislim da je postupak lokacijske dozvole u tijeku. 

Na žalost, ne radi se o onoj velikoj obilaznici nego o ovom nekakvom baypassu da se malo 

rastereti taj promet u tom uskom grlu. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imala bih jednu malu diskusiju ili pitanje u vezi prometa i 

parkirana po našem gradu. Svjedoci smo sve veće izgrađenosti i velikog problema prolaska 

ulicama i parkiranja. Došlo je do toga da ljudi koji eto tako duže žive u Samoboru su u problemu 

s obzirom na novonastale zgrade u samom Centru, Perkovčeva, Zagrebačka, navodno će se 

graditi nešto na početku Mlinske. Svi dosadašnji stanari koji imaju eventualno kuću za jednu 

obitelj sa eventualno dva auta su u problemu kada se pokraj njih sagradi zgrada u kojoj ima ne 

znam, pet, šest, deset stanova, pa puta dva auta i cijela ulica naglo postane neprohodna. To se 

je dogodilo gore u Šmidhenovoj i još će se ustvari dogoditi jer još mislim da nisu  stanari 

useljeni u onu novu zgradu na ćošku Šmidhenove nasuprot knjižnice, dječje, tamo je neka nova 

zgrada iznikla, pa sam upitana od strane vlasnika Pogrebne agencije Mima koji navodno 

hodočasti po Gradu ali nitko mu još nije po njegovim riječima izašao u susret. To sad ne mogu 

komentirati jer nemam o tome podatke. S obzirom da se bavi djelatnošću koja je eto tako silom 

prilika potreba svima nama u neko doba života, odnosno smrti, tražio je nekakvu mogućnost 

olakšanog parkiranja njegovih klijenata koji dolaze koristiti njegove usluge. Poslao mi je hrpu 

nekakve dokumentacije koju ću vam proslijediti mailom, pa onda vas molim neki pisani 

odgovor na tu temu. S obzirom na cijeli taj prometni kolaps, po proračunu za slijeću godinu ne 

vidimo točno što se sve planira, ali u svakom slučaju bi se moralo početi planirati nekakvo 

drugačija regulacija prometa u gradu, možda nekakva obilaznica, ako će se stvarno sagraditi 

toliki stanovi dole na prostoru bivše pekare, te ulice postojeće neće biti prohodne pa u tom 
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smislu, velim ne vidim to iz proračuna, možda za neku slijedeću sjednicu ili slijedeće sjednice 

da porazgovaramo o temi obilaznice i parkiranja. Hvala. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Vijećnica Franceković tražila je pisani odgovor na svoje pitanje 

obzirom na materijal koji joj je dostavio građanin. 

 

NIKA FLEISS - Baš je lijepo vidjeti vas opet. Ja ću vas samo pohvaliti, sve koji radite 

u Gradskom vijeću, u Gradu, jer ja sad više nisam dio Samobora skoro godinu dana. Ja ne znam 

da li je lakše živjeti u gradu, ali je definitivno ljepše. Tako da, vaš rad i trud se vidi. E, sada 

nadam se da će s vremenom biti lakše, ali to sigurno ne ovisi samo o gradskoj vlasti nego o 

cijeloj europskoj situaciji, da ne bi rekla i svjetskoj ekonomskoj. Svima želim sve najbolje za 

Božić i Novu godinu, jer vas više neću vidjeti ove godine, ali drago mi je da sam vas vidjela 

opet. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja ili prijedloga? Nema, u redu, zaključujem Aktualni 

sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prva točka dnevnog reda – Prijedlog proračuna Grada Samobora za 

2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Matijaščić, te je sada nazočno 16 vijećnika na sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sukladno člancima 46. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su slijedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji nije podržao točku dnevnog reda, a 

Odbor za turizam i ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Ja sam si pripremila malo tu na pismeno jer nisam baš  

najboljeg zdravlja pa da ne zaboravim. Ovako proučila sam prijedlog proračuna, ima tu svašta, 

obilan je, vidim da je i nekih 30% veći nego ovogodišnji. Mislim sve je to lijepo, za neke 

projekte još nisu osigurana sredstva, nadam se da će biti ili će to biti kroz rebalans riješeno. 

Mene naročito interesira ovaj projekt izgradnje doma za starije osobe. To mi je upalo u oko jer 

sam ja to već s ove govornice par puta postavljala pitanje, onog objekta stare crkve u Lugu. 

Nisam dobila nikakav konkretan odgovor. Mislim da je to trebalo malo više obavijestiti ljude, 

mještane koji su tu zainteresirani ili preko vijeća mjesnog odbora sazvati nekakvu sjednicu, 

obavijestiti mještane ili čak možda zbor građana, budući da se tu radi o objektu koji je jedini na 

tom području takvog kapaciteta s obzirom da Lug ima oko 1.000,00 stanovnika a i mjesni 

odbori okolni imaju još dodatnih 1.000,00, Mala Jazbina, Velika Jazbina, Podvrh. O projektu o 

prodaji tog objekta stare crkve počelo se pričati još prije nekih pet godina, to je župnik 

potegnuo, kao on je inicijator toga, on je to predložio i vijeće mjesnog odbora u tadašnjem 

sastavu je predložilo da bi se taj prostor dao na korištenje mještanima Luga koji su godinama 

odvajali i donacije i vlastit rad i ulagali su u taj objekt i smatram da u sadašnjem obliku kakav 

je zadovoljio bi potrebe. Mi recimo nemamo u Lugu adekvatne prostorije za mjesni odbor. Onaj 

prostor na igralištu stvarno nije adekvatan, evo tamo se održavaju i izbori i glasanje, to je 

nekakvih 15 m2 bez adekvatne ni rasvjete ni sanitarnog čvora i ničega. Smatram da bi u ovom 

prostoru moglo se to iskoristiti i za nekakva kulturna događanja mještana, za društvena 

okupljanja, za ne znam druženje svih generacija i posebno su mi upali u oko troškovi adaptacije 

tog objekta. Znači novi dom koji bi se radio tu u Kladju je previđena cijena 6.560.000,00 eura, 

a rekonstrukcija odnosno adaptacija postojećeg objekta je 6.800.000,00 eura. Znači za 

300,000,00 eura je skuplja adaptacija nego izgradnja novog doma od samog početka što se 

može zaključiti da je prostor neadekvatan za tu predviđenu funkciju. S obzirom da mještani 

nisu bili obaviješteni o tome, mi, ja i još par ljudi iz mjesnog odbora se odlučilo i napravili smo 

malu anketu među mještanima, što oni misle. Svi su se složili da je Samoboru definitivno 

potreban dom za starije osobe jer imamo puno starijih, doduše svi se boje tko će moći to 

koristiti. Njima treba neka garancija da će to biti isključivo za stanovnike Samobora, a ne za 

nekakve vanjske korisnike, ali svi imaju mišljenje i stav da bi to trebalo pronaći neku drugu 

lokaciju i početi raditi dom od početka. Znači da se prilagodi plan baš potrebama tog doma za 

starije osobe, a da bi ovaj objekt bolje bio iskorišten kada bi se dao na korištenje mještanima, 

ne samo Luga nego i okolnih mjesnih odbora. Tako da predlažem ako bi se to još moglo 

razmotriti dok nije postupak i cijeli proces još zakoturao i potrošilo previše novaca, da se još 

jednom razmisli o prenamjeni tog objekta stare crkve. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Vezano uz objekt stare crkve u Lugu ako gledate potrebu i broj 

umirovljenika na području grada Samobora imamo oko, čak i više od 11.000 umirovljenika. 

Potrebe za domom za starije osobe su ogromne. Razgovarajući s umirovljenicima na raznim 

skupštinama zapravo su već očajni i nužno traže pomoć Grada i ističu potrebu doma za starije 

i to je glavni razlog zašto se išlo u taj projekt u Lugu i ovaj na Gmajni odnosno u Rakovici. Jer 

jednostavno jedan dom nam neće biti dovoljan i stvarno smo vidjeli da bi to bilo korisno 

prenamijeniti taj objekt u tu svrhu. Isto tako moram reći da je postojalo, ajmo reći, javno 

savjetovanje, odnosno participativno budžetiranje, da se točno izrazim, gdje su građani i 

mještani Luga također mogli dati svoje ideje i izraziti želje kao što ste imali prilike čuti u 

uvodnom izlaganju pročelnice. Ona je istaknula koliko je toga, tih ideja prihvaćeno i uvršteno 

u sam proračun. Tako da ovo je neki stav većine ljudi s kojima smo razgovarali. Čula sam za 

tu peticiju, zapravo nije anketa, nego ste ju nazvali peticija i smatram da imamo velik broj 

društvenih domova na području grada Samobora koji zjape prazni i trudimo se naći im svrhu 

da ih stavimo uopće u funkciju, a ne da zjape prazni, tako da se bojim da bi se jednako dogodilo 
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i s ovim objektom u Lugu i evo, mi možemo, čuli svo vašu ideju, možemo razmotriti ali 

definitivno ono što imamo nekakvo saznanje s terena i stava smo da je veća potreba za domom 

za starije nego za društvenim domom i poučeni iskustvom s terena borimo se da upogonimo 

sve te društvene domove koje imamo po Samoboru da ne zjape prazni već da se koriste i ne 

želimo još jedan, na takav način, takav veliki, veliki objekt stavljati u funkciju društvenog 

doma. Što ne znači da ne razmatramo situaciju.  

Bilo je i pitanja vezano, na nekim sjednicama oko igrališta u Lugu, i zapravo kada ste 

se dotakli u svom izlaganju objekta, prostorije koji koristi mjesni odbor Lug, vi znate da je 

cijelo igralište i sve ono okolo u državnom vlasništvu. Mi smo stupili u kontakt i s 

ministarstvom, ne po pitanju samo tog dijela igrališta već i drugih objekta, pa tako i Starog 

grada i sve ono što je u državnom vlasništvu. Ono što moramo napraviti jest idejno rješenje za 

te projekte, a zašto vam sad sve to govorim, zato što smo u sklopu tog idejnog rješenja uređenja 

igrališta i tog cijelog prostora u Lugu predvidjeli i taj objektić da bude u boljim kapacitetima i 

boljim uvjetima za prostor mjesnog odbora. To je neka ideja po pitanju uređenja i igrališta i 

objekta za mjesni odbor i ovo što ste pitali vezano za objekt stare crkve.  

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ - Samo bih htjela naglasiti da vezano za ovo sudjelovanje 

građana, oni nisu bili obaviješteni. Nama nitko nije rekao za planove da se tu misli napraviti 

dom za starije osobe pa zato smatram da je tu podbacilo i Vijeće mjesnog odbora koje uopće 

ne saziva nikakve sastanke niti ne obavještava mještane o aktivnostima koje se događaju na 

području Mjesnog odbora Lug. Znači, možda da su tada ljudi bili upoznati na vrijeme, možda 

bi i reagirali, jer vi imate te podatke, da, mi se svi slažemo da je potreban dom za starije osobe. 

Sada s podacima s terena, mi smo obilazili unazad dva tjedna mještane i svi s kojima smo 

razgovarali, neovisno o političkoj opciji, to sada uopće nije upitno, svi se slažu da dom treba 

napraviti, ali ne na toj lokaciji. Mislim, vi kažete da ima puno praznih domova, ali to je sad 

prejudiciranje da će i taj dom biti prazan, jer nam se javilo dosta ljudi svih generacija, od 

umirovljenika, od mlađih i već imaju ideje na koji način bi iskoristili taj prostor. Tako da mislim 

da ovo unaprijed govoriti „da će zjapiti prazan“ to je neutemeljeno. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Zahvaljujem na komentaru, možemo i izvući zapisnike s nekih 

od prethodnih vijeća gdje sam govorila o tom prostoru stare crkve i sigurno se istaknulo kakvi 

su planovi po tom pitanju. A ovo participativno budžetiranje je bilo istaknuto i na stranicama 

Grada i lokalni mediji su izvijestili i znalo se da se može sudjelovati i dati prijedloge, tako da 

nije zapravo točno da nije bilo informacije po tom pitanju. A što se tiče aktivnosti vezano uz 

društveni dom, o tom možemo u budućim vremenima, sad je sve to rekla-kazala, vi možete 

tvrditi svoje, ja mogu tvrditi nešto svoje, ali svi smo svjesni činjenice kakvo je realno stanje na 

terenu. Dok se ne izgradi postoji velika potreba za domovima, kada se izgradi onda se ne zna 

što bi se njima. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih samo u kratko komentirati ovaj proračun za 

slijedeću godinu. Netko me danas pitao, koji mi je ovo mandat, koliko se dugo bavim politikom, 

ovo mi je sudjelovanje u drugom sazivu Gradskog vijeća. Počela sam svoju političku karijeru 

2017. godine i tada je proračun Grada bio oko 200 miliona kuna. Danas razgovaramo o 

143.000.000,00 eura, pa ovim putem bi htjela podržati gradonačelnicu i sve njezine kolege i 

nas vijećnike koji na kraju krajeva sve to izglasavamo. Jako je hrabro predložiti nešto tako 

veliko. Mi živimo u gradu od 40.000 stanovnika, 143.000.000,00 koja se trebaju uložiti u 

slijedećoj godini u naš grad, to je jako veliki i ozbiljan novac, pa nadam se do izbora koji će 

biti tamo negdje u proljeće, da ćemo uspjeti odraditi barem dio tog proračuna, a tko zna možda 

na kraju i cijeli.  

Projekti koji su zamišljeni, su ozbiljni projekti. Uostalom ove zadnje tri godine vidi se 

da se u Gradu jako puno projekata realiziralo, o njima smo svima mi ovdje većinom glasali i 
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eto to je možda i nama nekakva podrška i hvala za ovo što smo uspjeli odraditi u našem 

mandatu. Pa eto ozbiljno se hvatamo u koštac sa slijedećom godinom i nadam se da ćemo 

većinu tih projekata i ostvariti. Hvala. 

 

PETRA ŠKROBOT - Hvala gospođo Irena na komentarima i slažem se, proračun je 

vrlo ambiciozan ali do sada smo pokazali i dokazali da znamo kako i nastavit ćemo tako i dalje 

u narednom periodu. Ono što je bitno istaknuti već je dobar dio projekata koji je ovdje naveden 

i započet i tu nema nazad, a oni moraju biti dio tih planova i za naredno financijsko razdoblje, 

s obzirom da nije još u potpunosti, tek su započete gradnje, a bit će realizirane u narednom 

periodu. Ali ono što želim istaknuti je da smo istražili i vidjeli nove mogućnosti financiranja, 

nove načine financiranja, mogućnosti koje nam nude Fondovi EU i ono čega se držimo, 

činjenica je da razdoblje do 2027. godine je ono glavno financijsko razdoblje u kojem treba 

zapravo iskoristi maksimalno i povući apsolutno sva sredstava i osigurati financiranja za sve 

ove projekte, a to je moguće i zato je u ovom proračunu plan toliko ambiciozan jer jedino na 

taj način možemo i aplicirati na Fondove i natječaje i osigurati kompletno financiranje projekata 

i sigurna sam da ćemo zajedničkim snagama uspjeti i dalje to realizirati. A naravno da vama 

svima hvala na cijeloj podršci koju ste nam pružali kako bi i ovo krenulo do sada u realizaciju, 

a vjerujem da će tako biti i dalje. Hvala. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo je  

 

     PRORAČUN 

 

Grada Samobora za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

Tekst Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu i projekcija za 2026. i 2027. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Druga točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u elektronskom obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ -Sukladno člancima 46. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu 

po navedenoj točki dnevnog reda provela su slijedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
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- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji nije podržao točku dnevnog reda, 

a Odbor za turizam i ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

 Tekst Odluke o o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Treća točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih u Gradskom 

vijeću Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (14 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne 

vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2025. godinu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Četvrta točka dnevnog reda – Prijedlog programa građenja komunalne 

infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. godinu. 

 

Gospodin Aleksandar Mixich, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je 

tu nazočan pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za mjesnu samoupravu 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT - Samo jedna mala primjedba, pa će gospodin Mixich ako treba to 

unijeti u izmjene. Naime, predviđena je izgradnja, odnosno asfaltiranje ceste Grdanjci-Javorek 

piše, MO Grdanjci do Javorka. Do Javorka je napravljena cesta, ako se to misli nastavak 

izgradnje od Javorka do Bedera onda bi trebalo napisati Javorek-Beder. Evo, samo toliko. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Ne, misli se na nastavak na spoj na državnu cestu gdje 

smo stali, spoj na državnu cestu. Samo još da pojasnim, ovo prvi dio nije početak trase nego se 

u mjesnom odboru Grdanjci radi cesta za Javorek. Znači, radi se o nastavku. Ne do Bedra, tamo 

gdje smo se od Javorka spuštali prema državnoj cesti i tamo smo stali, sad trebamo nastaviti do 

državne ceste tih kilometar i pol. Nije od škole napravljeno, mi smo krenuli od Javorka se 

spuštat prema dolje pa smo prošli prvi kilometar sad je još ostalo kilometar i pol. Primljeno je 

na znanje da ljudi traže do Bedre i vodit ćemo računa o tome, vjerujte. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  
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PROGRAM 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Peta točka dnevnog reda - Prijedlog programa održavanja komunalne 

infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. godinu. 

Gospodin Aleksandar Mixich, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je 

tu nazočan pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za mjesnu samoupravu 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT - Opet jedna sitna primjedba. Naime, nekoliko puta sam na vijeću, a 

i osobno gospodina Mixicha, molio da se vodi računa o rasvjeti od mosta za Sokolović brijeg 

pa do stupa do kud je napravljeno. To je otprilike, tri stupa bi trebalo metnuti. Ništa više. A 

najkritičniji dio tog puta nije osvijetljen. Ovo sve drugo što je osvijetljeno uopće nije trebalo 

osvjetljavati. Znači od stupa koji je zadnji produžiti još dolje prema Grdanjcima  tri stupa i 

riješili smo najkritičnije okuke.  

 

 ALEKSANDAR MIXICH - Zahvaljujem na upitu. U tijeku je izrada troškovnika, 

možete kod mene navratiti, kolege koje rade na tome rade troškovnik i tako da ćemo slijedeće 

godine svakako to napraviti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2025. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 

2025. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

AD6.) 
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MIRAN ŠOIĆ - Šesta točka dnevnog reda - Prijedlog programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvu  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2025. godinu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedma točka dnevnog reda – Prijedlog programa gospodarenja i 

upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2025. 

godinu. 

 

Gđa Martina Kovačić, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovore. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

Zatvaram glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2025. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osma točka dnevnog reda – Prijedlog programa mjera za razvoj malog 

gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbora za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji nije podržao točku dnevnog reda, a 

Odbor za turizam i ugostiteljstvo nije održao sjednicu zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2025. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2025. godinu.prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Deveta točka dnevnog reda - Prijedlog programa javnih potreba u 

predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Gđa Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu pa ako 

će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora 

za 2025. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Deseta točka dnevnog reda - Prijedlog programa javnih potreba u 

školstvu Grada Samobora za 2025. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

 

 

 

PROGRAM 
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javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2025. godinu prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Jedanaesta točka dnevnog reda - Prijedlog Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Programa javnih potreba u kulturi prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvanaesta točka dnevnog reda - Prijedlog Programa javnih potreba u 

sportu Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 
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Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Programa javnih potreba u sportu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ-Pitam treba li pauza? Predlažem kratku pauzu od 10 minuta. 

Nastavljamo s radom sjednice. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Trinaesta točka dnevnog reda - Prijedlog programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa javnih potreba u u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2025. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

 

 

AD14.) 
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MIRAN ŠOIĆ - Četrnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za Hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo   

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2025 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Petnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog programa korištenja 

sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području grada 

Samobora za 2025. godinu. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 
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Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo  

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2025. godinu, u tekstu kao št o je da u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području grada Samobora za 2025. godinu, prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o 

komunalnoj naknadi. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedamnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni Odluke 

o komunalnom doprinosu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o izmjeni Odluke o komunalnom doprinosu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osamnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjeni Odluke 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2024. godini.  

Gđa Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu pa ako 

će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

 

 

 

 

ODLUKU 
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o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2024. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 2024. godini prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 MIRAN ŠOIĆ: Moram samo napomenuti da je sada 14 glasova, obzirom da se gosp. 

Hržić vratio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Devetnaesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o prijenosu 

nefinancijske imovine na proračunske korisnike Grada Samobora. 

 

Gđa. Jelena Sirovica, pročelnica Upravnog odjela za financije je tu, pa ako će biti pitanja 

može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o prijenosu nefinancijske imovine na proračunske korisnike Grada Samobora, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o prijenosu nefinancijske imovine na proračunske korisnike Grada 

Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeseta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti u korist trgovačkog društva 4TEL Telekomunikacije d.o.o. u svrhu rješavanja 

imovinskopravnih odnosa. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“, 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva 4TEL Telekomunikacije d.o.o. u svrhu 

rješavanja imovinskopravnih odnosa, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva 4TEL 

Telekomunikacije d.o.o. u svrhu rješavanja imovinskopravnih odnosa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset prva točka dnevnog reda - Prijedlog analize stanja sustava 

civilne zaštite na području grada Samobora za 2024. godinu. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

 

 

ANALIZU 
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stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao štio je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2024. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset druga točka dnevnog reda - Prijedlog plana razvoja sustava 

civilne zaštite na području grada Samobora za 2025. godinu s financijskim učincima za 

razdoblje od 2025. do 2027. godine. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

PLAN 

 

razvoja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2025. godinu s financijskim 

učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2025. godinu 

s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset treća točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o prihvaćanju 

ponude Lumex trgovina d.o.o. i sklapanje ugovora o kupoprodaji kč.br. 3845/2 k.o. Samobor. 

Gđa Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

EU je tu nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 
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Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju ponude Lumex trgovina d.o.o. i sklapanje ugovora o kupoprodaji kč.br. 3845/2 

k.o. Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju ponude Lumex trgovina d.o.o. i sklapanje ugovora o 

kupoprodaji kč.br. 3845/2 k.o. Samobor prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset četvrta točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

imenovanja mrtvozornika za područje grada Samobora. 

Gđa Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu pa ako 

će biti pitanja može dati odgovor 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o imenovanja mrtvozornika za područje grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjedicu. 

Tekst o imenovanja mrtvozornika za područje grada Samobora prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset peta točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

prethodne suglasnosti na prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta Gradske knjižnice 

Samobor 
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Gđa Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu pa ako 

će biti pitanja može dati odgovor 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Statuta Gradske 

knjižnice Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Gradske knjižnice Samobor prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset šesta točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o davanju 

suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za sklapanje 

ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim sportskim savezom za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

 

NIKA FLEISS - iz klupe bez uključenog mikrofona navodi da je Samoborski športski 

savez promijenio ime u Samoborski sportski savez. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Načinit ćemo ispravak u nazivu u prijepisu zapisnika. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor 

za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim sportskim savezom za 2025. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim 

savezom za 2025. godinu, prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset sedma točka dnevnog reda - Izvještaj o korištenju sredstava 

proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za srpanj, kolovoz i rujan 2024. godine. 

Gđa. Jelena Sirovica, pročelnica Upravnog odjela za financije je tu, pa ako ima pitanje 

dati će odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora 

za srpanj, kolovoz i rujan 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora 

za srpanj, kolovoz i rujan 2024. godine, prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio 
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MIRAN ŠOIĆ - Dvadeset osma točka dnevnog reda - Ostale informacije. 
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Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

Ako nema, ja bih samo naveo da ćemo, okvirno 19. prosinca 2024., ali to ćemo znali za 

par dana točno, održati još jednu sjednicu s par točaka dnevnog reda, a nakon toga bi se svi 

zajedno podružili. Utječite na kolegice i kolege da se odazovu na taj poziv, da zajednički 

sjednemo.  

Još napominjem da će se iduća sjednica održati u Galeriji Prica, a druženje najavljujemo 

da će biti u Samoborskoj Kleti. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zatvaram 34. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18,50 sati. 

 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek  Valentina Horvat, dipl. iur.     Miran Šoić  
 


